
Protokoll fört vid LHGF Fikonets styrelsemöte måndag den 26 augusti 2024.

Närvarande: Hans-Erik Gother, Orson Sutherland, Mimmi Björkman, Jan Wigren,
Merike Majwell, Stina Jurell, Eva Hol Westerlund, Inger Löfroth och Evy Green.
Frånvarande. Robert Hallin

§1 Hans-Erik öppnade mötet.

§2 Föreslagen dagordning och föregående protokoll godkändes.

§3 Anmälan övriga frågor. Orson ville ta upp Gårdsföreningen och avtalens
utformning. Hans-Erik anmälde en fråga om granne i nr 19. Mimmi anmälde fråga om
loppis och Evy ville diskutera Fikonfika.

§4 Samverkansgruppen. Vi bokade preliminära dagar, som Hans-Erik föreslår
Svenska Bostäder för möte; måndag den 23 september kl. 16 alternativt måndag den
30 september kl. 16. Hans-Erik gör en sammanställning av de frågor vi vill ta upp på
mötet och skickar till gruppen för synpunkter. Det är dels uppföljning av vårens möte
och dels nya frågor såsom poliskontakt ang. grannen i nr 19 och uthyrningen på plan
6 i nr 19. Mimmi, Inger, Merike, Hans-Erik, Eva Hol och Evy ingår i gruppen.
Hans-Erik skriver i Fikonets FB för att fånga in synpunkter inför mötet. Merike handlar
bröd och ost till mötet.

§5 Höstens aktiviteter.
Loppis avvaktar vi med. Mimmi har bjudit in till samarbete, men inte fått så mkt
gensvar.
Quizkvällar är bokade preliminärt lördag den 14 september och lördag 19 oktober,
Janne stämmer av med Robban.
Fikonfika ställs in kommande onsdag, men återupptas om två veckor. Evy försöker
binda till sig en grupp, för att det inte ska vara så sårbart vid sjukdom.
Spökfest bokade vi till lördag 16 november.
Adventsfika. Vi pyntar lokalen söndag den 1 december från kl. 11 och bjuder sedan
på adventskaffe från kl. 15. Eva, Hans-Erik, inger, Stina och Janne kan delta i
utsmyckningen. Orson tar hem en gran, och vi ber SvB ordna ett rör i marken, så att
den står stadigt samt ett eluttag från närmsta elstolpe.
Lucia lördag den 13 december i samlingssalen.
Julafton och ev. uppesittarkväll är bokad.

§6 Styrelsemöten och bomöte hösten 2024.
Styrelsemöten måndagar 16/9, 14/10, 11/11 och 9/12.
Bomöte torsdag 24 oktober kl. 18.

§7 Ekonomi. Vi har 80,314 kr på kontot. Då Gårdsföreningen fått avslag på sin
ansökan om medel, kan föreningen ev. gå in som en Aktivitetsgrupp i LH.

§8 Uppdatering från renovering av barnrummet. Borden finns nu i hobbylokalen
och bör kunna få plats i kontoret. Några stolar och bord finns i städskåpet. Vi
beslutade att tömma det lånade förrådet i källaren senast den dag som det kommer
besked om att balkongrenoveringen ska påbörjas. Mimmi åtog sig att göra detta



tillsammans med Anneli. Vi beslöt att låta pingisrummet i första hand vara tillgängligt
för pingis och gymnastik. På sikt sätter vi dit en uppfällbar bänk och ev. en ribbstol.

§9 Övriga frågor. Hans-Erik berättade om sin kontakt med polisen angående
grannen i nr 19, som visat sig med en yxa och senare med en hammare. Polisen är
medveten om problemet. Vi bör ringa om vi ser något avvikande beteende.
Orson informerade om extra årsmöte för Gårdsföreningen torsdag den 5 september
kl. 18:30. Efter det planerar Gårdsföreningen att starta en arbetsgrupp för
upprustning och omplacering av odlingslådorna.
Orson har gjort förslag till uppdatering av avtalen för uthyrning samt förslag till
städordning för dem som hyr. Han kommer kalla till möte med lokalgruppen för
genomgång och synpunkter på detta.

§10 Nästa möte måndag den 16 september kl. 18:30.

§11 Mötet avslutas.

Justeras

Evy Green Hans-Erik Gother
Sekreterare Ordförande


